



PROTOKOLL SEKTIONSMÖTE HTM1 2011–10–26

Närvaro: Edward Linderöth-Olson, dt06el8	Mötets talman, talman, revisor
Daniel Perván, dt08dp1	Mötessekreterare, propagandamästare
Fredrik Andersson, dt07fa5	Justeringsperson, revisor
Carl Nilsson Nyman, mat10cni	Justeringsperson
Gustav Orest-Sällberg, dt09go2	Skattmästare, rösträknare
Lars Gustafson, ada10lgu	Rösträknare
Alen Lulic, dat11alu	
Alexander Magnusson, dt09am7	
Alexander Nässlander, dt09an2	Sektionsordförande
Alexander Theofanous, zba08ath	
Anton Jakobsson, dat11aj1	
Bernt Christensen, dic11bch	fr.o.m. §4
Carl Cristian Arlock, dt07ca7	
Carolina Sartorius, dat11csa	
Cecilia Olsson, adi10eol	Industrimästare, fr.o.m. §10
Christian Hernvall, ada10ch1	
Christina Schmidt, dt08cs6	
Daniel Lundell, ada10dlu	
Erik Alstersjö, adi10eal	fr.o.m. §11 Halvårsbokslut
Felix Aronsson, dt07fa6	
Fredrik Karlsson, dt08fk6	
Fredrik Åkerberg, dt09fa2	
Hampus Mauritsen, ada10hma	
Hannes Johansson, adi10hjo	
Hannes Nevalainen, dt07hn2	
Henrik Lindelöf Bilski, dat11hli	
Henrik Normann, ael09hno	fr.o.m. §12
Jacob Arvidsson, dat11jar	
Jens Elofsson, ic09je3	
Joakim Ahle, dt09ja0	
Joakim Andersson, ic06ja9	
Jonny Springare, dt09lk8	
Julia Mauritsen, dt09jm2	fr.o.m. §5
Linus Svensson, dt07ls5	
Martin Larsson, dt08ml5	t.o.m. §17
Mats Rydberg, dt08mr7	Studierådsordförande
Mattias Eklund, mat10mek	fr.o.m. §11
Mazdak Farzone, dt07mf2	Överphös, fr.o.m. §5
Philip Holgersson, dt09ph1	Sexmästare, fr.o.m. §5
Per Ahlblom, ada10pah	
Peter Seimar, ic09ps1	Källarmästare
Ragnar Melbin, dat11rme	
Robin Ljungström, dt09rl5	Cafémästare
Simon Hillbom, ada10shi	
Sofia Mattsson, dt07sm5	fr.o.m. §5
Tobias Månsson, ic08tm1	Borta mellan §11 och §17



Tommy Kvant, dt09tk0

- §1 TSIM Talman Edward Linderöth-Olson förklarade mötet öppnat kl 17.28. Mötet sjöng traditionsenligt sektionshymnen Rosa på bal. Fredrik Andersson förklarade för mötet hur sektionmöten går till.
- §2 Tid och sätt På grund av försenade handlingar gick talmannen igenom dessa handlingar sådant att mötet kunde besluta huruvida dessa skulle behandlas under mötet. Ordförande Alexander Nässlander ursäktade sig för de försenade handlingarna. Mötet **beslöt** enhälligt att behandla bilagor tillhörande §10 Verksamhetsrapport från styrelsen. Mötet **beslöt** på grund av invändningar av sektionsmedlem att inte behandla bilagor tillhörande §13 *Motion* Bil på sektionen. Mötet **beslöt** på grund av invändningar av sektionsmedlem att inte behandla bilagor tillhörande §14 *Motion* Likviditet, från VTM. Mötet **beslöt** på grund av invändningar av sektionsmedlem att inte behandla bilagor tillhörande §15 *Motion* Vår Råsa färg, från VTM. Mötet **beslöt** enhälligt att behandla bilagor tillhörande §16 Val enligt stadgar och reglemente. Mötet **beslöt** att godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Det fanns inga personer att adjungera för tillfället.
- §4 Val av två justeringspersoner Fredrik Andersson nominerades till justeringsperson. Simon Hillbom och Carl Nilsson Nyman kandiderade till justeringspersoner. Mötet **beslöt** att gå över och behandla §6 Val av två rösträknare, så att votering kopplat till val av justeringspersoner kunde utföras. Lars Gustafson och Gustav Sällberg kandiderade till rösträknare. Mötet **beslöt** att välja Lars Gustafson och Gustav Sällberg till rösträknare. Mötet **beslöt** att fortsätta behandla §4 Val av två justeringspersoner. Simon Hillbom drog tillbaka sin kandidatur. Mötet **beslöt** att välja Fredrik Andersson och Carl Nilsson Nyman till justeringspersoner.
- §5 Tid för justering av protokoll Fredrik Andersson yrkade på att protokollet skall vara justerat



senast 9:e november.

Mötet **beslöt** att sätta tid för justering till 9:e november.

- §6 Val av två rösträknare Denna punkt behandlades under §4 Val av två justeringspersoner.
- §7 Föredragningslista Mötet **beslöt** att godkänna föredragningslistan i sin helhet.
- §8 Föregående mötesprotokoll Sara Gunnarsson, Josefin Henriksson och Viktor Nybom från E-sektionen inträdde lokalen.
Mötet **beslöt** att adjungera ovannämnda personer.
Sara, Josefin och Viktor berättade om tiden vid och efter branden i Edekvata, samt sjöng "Ja må han leva" för Lars Gustafson som också fick presenter av trion.
Sara Gunnarsson, Josefin Henriksson och Viktor Nybom lämnade lokalen.
- Sekreteraren drog tillbaka protokollet för VTM 2011, då det i sista sekund hade upptäckts ett betydande fel i protokollet. Mötet diskuterade huruvida en fullgjord justering ska definieras.
Mötet kom överens om att justeringspersoners godkännanden över digitala medier hädanefter inte kan tolkas som korrekt metod för justering.
Mötet **beslöt** att inte godkänna protokollen baserat på denna definition.
Mötet **beslöt** att styrelsen ska se till att protokoll för HTM2 2010 är underskrivet till HTM2 2011.
- §9 Meddelanden Jonny Springare berättade om en CEQ-kväll för vilken en even-tanmälan finns öppen på D-sektionens hemsida.
Julia Mauritsson berättade om C-jubileet samt förklarade hur intresserade kunde hjälpa till.
Mats Rydberg berättade om en s.k. "Speak up day" som TLTH kommer att hålla i under tisdagen.
Peter Seimar berättade om Snickeboa, eller som han uttryckte sig på mötet: "Spika upp day".
Carolina Sartorius berättade om försök till återuppstart av Gay Crew.
Sofia Mattsson berättade om Sångarstriden och Arkad.
Alexander Nässlander pratade om Open Mind-pub och sökte frivilliga städare till C-jubileet.
- §10 Verksamhetsrapport från styrelsen Alexander Nässlander presenterade rapporten med inflik från resten av styrelsen.



- §11 Halvårsbokslut Gustav Sällberg presenterade bokslutet.
Mats Rydberg frågade i samband med sektionens hyrda bandyplan ifall man behövde ta med egen klubb för att få spela. Detta uttalande begärdes av deltagare på mötet att införas till protokollet.
Sofia Mattsson svarade i samband med sakfrågan angående betydelsen av "smörjmedel" att "vi har några trevliga män...".
Mötet bröt ut i skratt och uttalandet begärdes att införas till protokollet.
- Talmannen förklarade mötet ajournerat för mat till och med senast klockan 19.45.
Mötet återupptogs av talmannen klockan 19.44.
- §12 Information om Cafét Robin Ljungström förklarade vad det nya cafét som E-sektionen kommer driva innebar samt vad som har bestämts.
Han berättade att cafét kommer att få ett fullskaligt industrikök som sektionen kommer att få använda.
Han förklarade även att det fortfarande är mycket oklart när detta café kommer att bli färdigt.
- §13 *Motion* Bil på sektionen Behandlades inte.
- §14 *Motion* Likviditet, från VTM Behandlades inte.
- §15 *Motion* Vår Råsa färg, från VTM Behandlades inte.
- §16 Val enligt stadgar och reglemente Valberedningens förslag på funktionärer presenterades.
Alen Lulic kandiderade till valberedningsrepresentant.
Kandidaterna till valberedningsrepresentant, Ragnar Melbin, Henrik Normann och Alen Lulic presenterade sig i grupp. Kandidaten Sofia Siljeholm var frånvarande.
Mötet frågade ut kandidaterna.
Mats Rydberg yrkade på att de nominerade till valberedningsrepresentant skulle sjunga en sång.
Mötet **beslöt** efter öppen votering att ge avslag på yrkandet.
Kandidaterna lämnade lokalen och mötet diskuterade.
Mötet **beslöt** att välja kandidaterna i klump, inklusive Sofia Sil-



jeholm i sin frånvaro.

Mötet **beslöt** att välja Ragnar Melbin, Henrik Normann, Sofia Siljeholm och Alen Lulic till valberedningsrepresentanter.

De nyligen valda valberedningsrepresentanterna inträdde lokalen igen.

Kandidaterna till jubileumsgeneral, Fredrik Andersson och Felix Aronsson presenterade sig, varpå mötet frågade ut dem.

Kandidaterna lämnade lokalen och mötet diskuterade.

Mötet **beslöt** att välja Fredrik Andersson och Felix Aronsson till jubileumsgeneraler.

De nyligen valda jubileumsgeneralerna inträdde lokalen igen.

§17 Övrigt

Lars Gustafson berättade om planerna på att bygga om baren, samt visade upp preliminära ritningar. Han påpekade även att en motion angående byggandet av baren kommer att lämnas in till HTM2.

Mötet diskuterade baren länge och väl.

Mötet **beslöt** att dra streck i debatten.

Julia Mauritsson berättade om Gay Crew.

Edward Linderoth-Olson anklagade styrelsen för att ha förberett mötet undermåligt varpå mötet blivit rörigt.

Alexander Nässlander höll med, men informerade om att det även åligger talmannen att hjälpa till med att förbereda sektionens möten.

Joakim Andersson var bitter över att sektionens telefonsvarare fortfarande titulerar honom som källarmästare.

Alexander Nässlander svarade att den nuvarande telefonsvararen är en tradition sedan två styrelser tillbaka.

§18 TFMA

Talman Edward Linderoth-Olson förklarade mötet avslutat klockan 21.15 ±30 sek.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Justeras

Daniel Perván
Sekreterare

Edward Linderoth-Olson
Talman

Fredrik Andersson
Justeringsperson

Carl Nilsson Nyman
Justeringsperson

